

## GYDP Final Audition Results 2018/19

### 青年精英舞蹈課程 2018/19 學年錄取名單

**Congratulations!!** The following candidates have been successful in securing a place on GYDP for the 2018/19 academic year.

恭喜下列候選人已成功地被挑選入讀青年精英舞蹈課程 2018/19 學年。

GYDP18014	GYDP18034	GYDP18066	GYDP18100	GYDP18147	GYDP18192
GYDP18018	GYDP18035	GYDP18068	GYDP18124	GYDP18160	
GYDP18023	GYDP18044	GYDP18081	GYDP18131	GYDP18182	
GYDP18026	GYDP18048	GYDP18094	GYDP18141	GYDP18183	
GYDP18029	GYDP18049	GYDP18098	GYDP18143	GYDP18191	

Required registration forms and programme details will be sent by post, by our Academic Services and Student Affairs Office in July.

教務及學生事務處將於七月郵寄入學表格及課程詳情。

=====

If you were not successful this year, perhaps you might like to consider other courses organised by EXCEL (Extension and Continuing Education for Life). For further details, please call 2584 8721 or email : [excel@hkapa.edu](mailto:excel@hkapa.edu). Information of the course is also listed on our website :

[http://excel.hkapa.edu/courses\\_detail.php?sid=2&id=9466](http://excel.hkapa.edu/courses_detail.php?sid=2&id=9466)

未能成功入選青年精英舞蹈課程 (GYDP) 的學員，可考慮報讀由 EXCEL( 演藝進修學院 ) 舉辦的相關課程。有關的課程資料及報名詳情，請致電 2584 8721 或電郵致 [excel@hkapa.edu](mailto:excel@hkapa.edu)。課程資料亦可瀏覽學院網頁：

[http://excel.hkapa.edu/courses\\_detail.php?sid=2&id=9466](http://excel.hkapa.edu/courses_detail.php?sid=2&id=9466)

[Gifted Young Dancer Programme](#) 青年精英舞蹈課程

04.06.2018